
Командант Заједничке команде НАТО адмирал Џејмс Фого: Било би одлично када би Србија желела да постане члан НАТО, њена будућност је у евроатлантским интеграцијамама
четвртак, 12 децембар 2019 10:21

 Београд -- Командант Команде здружених снага НАТО из Напуља, адмирал Джејмс
Фого сматра да ће сарадња Србије и НАТО напредовати.

  Ипак, како је додао, од Србије зависи колико развијену и дубоку сарадњу жели.  

"Било би одлично када би Србија желела да постане члан НАТО. Тренутно сте партнери
и ваша земља је веома задовољна тиме. Нама и то одговара", рекао је Фого за "Блиц".

  

  

Као партнери, како је објаснио, Србија има избор "а ла карте" менија са стварима које
укључују обуке, прилике, вежбе, размене, студијске посете, и друге облике сарадње са
НАТО-ом.
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"Ви ћете бирати шта желите да радите и колико желите да развијете овај однос, а ми
ћемо бити ту за вас", рекао је Фого.

  

Истакао је и да је однос Србије и истока њен избор, али да мисли да је будућност Србије
у евроатлантским интеграцијамама.

  

(Танјуг)
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